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Kopi: Bjørn-Ole Juul-Hansen; Endre Myhr 
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tollnedsettelser 
Vedlegg: Høring kalkun saktevoksende.pdf 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Fullført 
 
Vedlagt er høringssvar om administrativ tollnedsettelse av landbruksvarer (saktevoksende, økologisk 
kalkun), ref. 16/124  
  
Vennlig hilsen  
  
Ida Mathisen 
sjefveterinær 

M: +47 969 15 315 
Kjøtt- og fjørfebransjens Landsforbund 
Østensjøveien 39-40, 0667 Oslo 
www.kjottbransjen.no - Facebook – Twitter 
  
  
  
  
  
  

Fra: Postmottak LMD <postmottak@lmd.dep.no>  
Sendt: onsdag 15. april 2020 13:08 
Til: Kjøtt- og fjørfebransjens Landsforbund <klf@kjottbransjen.no> 
Emne: 16/124 Høring av forslag til endringer i forskrift om administrative tollnedsettelser 
  
Se vedlagte saksdokument(er). 
  
Denne e-posten er sendt på vegne av Landbruks- og matdepartementet. Vennligst ikke svar direkte 
tilbake til avsender, men bruk postmottak@lmd.dep.no som mottaker dersom det er behov for å 
svare på denne e-posten. 
  
Med hilsen 
Landbruks- og matdepartementet 
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Høringssvar om administrativ tollnedsettelse av landbruksvarer, ref. 16/124-15 

 

Viser til høring om administrativ tollnedsettelse for befruktede egg av saktevoksende kalkunraser som skal bli 
slaktedyr i økologisk kalkunproduksjon.  

KLF støtter forslaget om administrativt nedsatt toll i denne omgang. Vi vil imidlertid minne om at import av 
rugeegg i slaktedyrgenerasjonen (bruksdyr) krever en hyppigere import enn ved import av rugeegg av 
foreldredyrgenerasjonen. Risikoen for innslep av dyresykdommer er derfor større når man er avhengig av 
gjentatt import av bruksdyr. Fjørfe i Norge har en svært god helse, og import av dyr innebærer en reell risiko 
for dyrehelsen. For å kunne tilby norsk, økologisk kalkun, må målet derfor være å få en nasjonal oppformering 
av foreldredyr.  

Det har allerede vært gitt tollnedsettelse for denne importen i fire år. Hvis det ved slutten av denne fornyede 
perioden med tollnedsettelse (dvs. innen mai 2022) fortsatt ikke er noen oppformering av økologisk kalkun i 
Norge, bør andre virkemidler vurderes, da en permanent import av bruksdyr bør unngås. 

 

Vennlig hilsen  

 

Ida Mathisen  
Sjefveterinær 

Kjøtt- og fjørfebransjens Landsforbund 
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